

《单词百科:sora是什么意思?sora怎么发音?sora的解释和用法》

英语单词sora是什么意思?sora怎么读?sora怎么发音?简答网为您整理了sora的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sora怎么读

sora的读音:['s :r]

sora的意思

1、n. (北美) 黑脸田鸡;索拉

sora的相关词组

1、Sora Aoi [人名]苍井空;小辣妹苍井空;

sora的双语例句

1、 Besides the brief introduction of architecture of Sora platform, it is focused on the software programming and convert of state machine. To improve the efficiency of program, some software technologies are adopted.

重点介绍了认知无线通信系统在Sora平台上的软件编程实现，主要是软件设计的状态机的转换，以及为了提高软件实现的效率而采取的编程上的一些技术。

2、 The two commonly used methods for regulation in power market, namely the rate-of-return regulation of the US and the price-cap regulation of Britain, as well as the emerging measure of special operation right auction (SORA) were introduced.

介绍了电力市场常用的两种管制手段即美国的投资回报率规制法和英国的价格上限规制法，以及新兴的特许经营权竞标措施。

3、 The legend of heroes Sora no Kiseki second chapter.

英雄传说，空之轨迹。

4、 Implements the prototype communication system on SORA platform and verifies the encoding/ de-coding throughput could meet the real-time computation requirements. Evaluates the physical layer decoding performance in real channel.

基于SORA软件无线电平台中实现了原型通信系统，通过实验验证了物理层编/译码吞吐率可以满足实时计算的要求，并在实际物理信道中评估了物理层译码性能。

5、 You: do you know Sora Aoi?

你认识苍井空吗？

6、 At present, document theory research on blood-pricking therapy is limited to a unit of medical book sora doctor, which is not conducive to in-depth understanding of this therapy.

目前，对于刺血的文献理论研究，多为单一医籍或医家的相关认识，难以深入，缺乏系统。

7、 As for the actual application of regulation and SORA in electricity regulations, suggestions on the application field and operation method were put forward, which provides guidance in theory and methods for electricity regulation in China.

对于管制和特许经营权竞标在电力规制中的实际应用，给出应用领域及操作方法上的建议，以期为我国电力监管提供理论及方法上的指导。

以上是简答网为您整理的sora怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于sora的用法、sora的释义、sora的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sora>

